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Pochválený buď Ježiš Kristus!

Prichádzame k Panne Márii z Guadalupe v jej sviatok s utrápenými a ťažkými srdcami. Náš národ prechádza

krízou, ktorá ohrozuje jeho budúcnosť ako národa slobodného a demokratického. Zdá sa, že celosvetovo

rozšírený marxistický materializmus, ktorý už priniesol zničenie a smrť do života toľkých ľudí, a ktorý celé

desaťročia ohrozuje základy nášho národa, sa zmocnil vládnej moci nad naším národom. Aby sme dosiahli

ekonomické zisky, dovolili sme si, ako národ závislosť na čínskej komunistickej strane, ideológii, ktorá je v

úplnom protiklade s kresťanskými základmi, na ktorých zostávajú naše rodiny a náš národ v bezpečí a

prosperite. Hovorím síce o Spojených štátoch amerických, no je zrejmé, že mnoho ďalších národov čelí

podobnej, alarmujúcej kríze.

Potom je tu záhadný vírus z Wu-chanu (Wuhan, Čína), o ktorého povahe a prevencii nám masmédiá každý

deň dávajú protikladné informácie. Je zrejmé, že bol použitý určitými silami, ktoré sú nepriateľské voči

rodinám a slobode národov, aby napomohli agende Zla. Tieto sily nám hovoria, že sme teraz súčasťou tzv. „

Veľkého resetu“, „novej normality“, ktorú nám diktuje manipulácia s občanmi a národmi

prostredníctvom nevedomosti a strachu. Teraz by sme sa vraj mali zamerať skôr na chorobu a jej prevenciu,

na chápanie a na smerovanie svojich životov, ako na Boha a jeho plán našej spásy.

Odpoveď mnohých biskupov a kňazov a aj mnohých veriacich ukázala žalostný nedostatok zdravej

katechézy. Zdá sa, že toľkí v Cirkvi nechápu, ako Kristus pokračuje vo svojom spásonosnom diele v čase

moru a rôznych pohrôm. Ba čo viac, naša svätá matka Cirkev, Kristova nevesta bez poškvrny, v ktorej Kristus

neustále koná dielo nášho večného vykúpenia, je sužovaná správami o morálnej skaze, najmä v otázkach

šiesteho a siedmeho prikázania, ktorá, zdá sa, zo dňa na deň ďalej rastie. V našom vlastnom národe mali

správy o Theodorovi McCarrickovi viesť mnohých zbožných katolíkov k tomu, aby sa pýtali pastierov, ktorí

sú, v súlade s Kristovým zámerom s Cirkvou, bezpečnými sprievodcami, pretože učia pravdy viery, vedú

k náležitej úcte voči Bohu a k modlitbe k nemu a vysvetľujú stálu disciplínu Cirkvi.

Namiesto toho veriaci veľmi často nedostali nijakú odpoveď alebo len takú, ktorá nie je založená na

nemenných pravdách týkajúcich sa viery a mravov. Dostávajú však odpovede, ktoré zjavne nepochádzajú od

pastierov, ale od svetských manažérov. Zmätok v tom, čo Cirkev skutočne učí a od nás v súlade s týmto jej

učením požaduje, plodí v Kristovom tele čoraz väčšie rozdelenie. Toto všetko ochromuje Cirkev v jej

poslaní, v jej svedectve o božskej pravde a božskej láske a to práve v čase, keď svet, viac ako kedykoľvek

predtým, potrebuje Cirkev, ktorá by bola majákom.
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Pri stretnutí so svetom sa mu chce Cirkev falošne prispôsobiť, namiesto toho, aby volala svet k obráteniu v

poslušnosti božskému zákonu, ktorý je vpísaný do každého ľudského srdca, a ktorý je vo svojej plnosti

zjavený vo vykupiteľskom vtelení Boha Syna. Tieto veľké ťažkosti predstavujú pre náš každodenný

kresťanský život hrozivú výzvu; ako kríza dopadajú na svet, Cirkev, ako aj na každého jedného z nás. Mnohí

sú neustále vystavovaní veľmi bolestivému utrpeniu – fyzickému, emocionálnemu a duchovnému, ktoré

takáto situácia nevyhnutne spôsobuje. V čase, kedy si máme byť nablízku v kresťanskej láske, sa nás sily

sveta snažia izolovať, nechať nás uveriť, že sme osamotení a závisíme len od svetských síl, ktoré z nás chcú

urobiť otrokov bezbožnej a vraždiacej agendy.

Áno, naše srdcia sú pochopiteľne ťažké, no Kristus na príhovor svojej panenskej Matky pozdvihuje naše

srdcia k svojmu vlastnému a obnovuje našu dôveru v neho, ktorý nám prisľúbil večnú spásu v Cirkvi. Nikdy

nebude neverný svojim sľubom. Nikdy nás neopustí. Nenechajme sa oklamať silami sveta a falošnými

prorokmi. Neopúšťajme Krista a nehľadajme našu spásu na miestach, kde ju nikdy nájsť nemôžeme.

Nikdy nezabudnime na slová, ktorými sa Naša Pani predstavila počas prvého zjavenia sv. Juanovi Diegovi: „

Poznaj, poznaj s istotou môj najdrahší maličký syn, že ja som skutočne, vždy dokonale svätá,
Panna Mária, ktorá má tú česť byť matkou jediného pravého Boha, ktorému všetko žije; ktorý
je Stvoriteľom ľudí, Pánom všetkého, čo nás obklopuje a čo je nám blízke, ktorý je Pánom
neba a Pánom zeme (…) Veľmi by som chcela, aby mi tu postavili malú kaplnku, v ktorej ho
ukážem, vyvýšim ho a stane sa zjavným, dám ho všetkým ľuďom s celou svojou osobitnou
láskou.Jeho, ktorý je mojím súcitným pohľadom, Jeho, ktorý je mojou pomocou, Jeho, ktorý je
mojou spásou.“

Kiež je táto svätyňa Našej Panej z Guadalupe vždy dôstojným nástrojom, skrze ktorý Nepoškvrnené Srdce

Panny Márie priťahuje srdcia k sebe a prináša ich do slávneho prebodnutého Srdca Ježišovho, ktoré je

jediným zdrojom uzdravenia a posily pre tento život i pre ten večný.  

Srdce Ježišovo, spása všetkých, čo v teba dúfajú, zmiluj sa nad nami!

Naša Pani Guadalupská, Matka Ameriky, hviezda novej evanjelizácie, oroduj za nás!

Sv. Jozef, ochranca Svätej Cirkvi, oroduj za nás!

Sv. Juan Diego, oroduj za nás!

PODPORTE NÁS! Pomôže nám každé EURO! Spoločnými silami prebuďme svedomie
Slovenska, bojujme za Vieru a hodnoty kresťanskej civilizácie. Bez Vás

Christianitas.sk nezvládneme financovať. Ďakujeme!
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